



亲爱的家长，

您好！

2021-2022 学年家委会现面向全园家长火热招募啦！

每班将有两位家委会成员，请爸爸妈妈们赶紧到班级老师处报名吧！

报名条件：

- (1) 在读小天使的爸爸或者妈妈；
- (2) 有空余时间和精力，每周至少能来学校一次 2 小时或以上；
- (3) 有充足社会资源，能为学校的发展贡献力量；
- (4) 在某领域有专业技能者优先；

报名截止时间：

9月9日（周四）中午 12:00

若班级超出两名候选人，老师们会组织家长，在班级微信群投票竞选，得票数前两位家长将担任班级家委。投票活动将在 9 月 10 日（周五）下午 17:00 前完成。若班级自荐人员不到两名，将由学校指定家长代表担任。

9 月 14 日（下周二）将进行家委会管理层成员的竞选活动，届时请家委成员们周末在家录制好竞选视频，发给班级老师，下周二学校会发出投票链接，采用云投票的形式选出家委会管理层成员。

期待您的参与，让我们并肩携手，为孩子和学校的发展共同努力！

安乔国际双语幼儿园®

2021 年 9 月 6 日

Dear parents,

Greetings!

This year's Angels Parents Teachers Association for the 2021-2022 school year is now open for registration!

Each class will have two PTA members, so please speak to your class teacher to sign up!

Registration conditions:

- (1) Must be the parent of at least one of our little Angels;
- (2) Must have free time and energy; Can make a commitment to come to school at least once a week for 2 hours or more each time;
- (3) Have sufficient social resources to contribute to the development of the school;
- (4) Professional skills in certain fields are preferred.

Deadline for registration:
September 9th (Thursday) 12:00 noon.

If a class exceeds two candidates, the teachers will organize the parents to vote in the class WeChat group. The parents who gain the most votes will be the class PTA members. The voting will be completed before 17:00, September 10th. If the class has less than two self-recommended candidates, the school will assign the parents to be the PTA members.

Next Tuesday we will hold a campaign for the leadership and management of the PTA. All interested PTA members are required to record an election video at home during the weekend and send it to the class teachers on time. On Tuesday, the school will hold an online voting session.

We are looking forward to your participation, let's work together and work harder for the development of our children and the school!

Angels International Bilingual Kindergarten®
September 6th, 2021